
گزارش وزير از دلالي در ورزش به مجلس
دلال��ي در ورزش، ب��ه روز ش��دن قانون 
خصوصي سازي باش��گاه ها و ارائه لايحه 
اختيارات، وظايف و مسئوليت ها در حوزه 
ورزش و جوانان از جمله مباحثي بود که 
وزير ورزش در جمع اعضاي فراکس��يون 
ورزش مطرح کرد. محمود گودرزي، وزير 
ورزش ضمن ابراز اميدواري جهت ايجاد تعامل بين وزارت ورزش و 
جوانان و نمايندگان خانه ملت در راستاي تحقق مفهوم همدلي، 
همزباني و ايجاد رونق در عرصه ورزش، گفت: »ورزش کشور هميشه 
با تنش هايي مواجه بوده که بر متن ورزش غلبه کرده و مانع از انجام 
حرکت هاي عميق، پايدار و اساسي شده است لذا مي توان از طريق 
قوانين و حمايت هاي معنوي مجلس دهم گامي در جهت رفع اين 

موضوع و رشد جامعه ورزشي برداشت.«

مأموريت غيرممكن تاج
مهدي تاج، از روزي که صندلي رياست فدراسيون فوتبال را به دست 
گرفته،  با آزمون هاي سخت و ريز و درش��ت زيادي مواجه شده است. 
آزمون هايي که گاه از آن سربلند بيرون آمده و گاه نتوانسته آنطور که 
بايد و شايد نمره قبولي بگيرد. هرچند که هنوز خيلي زود است براي 
قضاوت عملكرد نفر اول فدراسيون فوتبال و همچنان بايد به او وقت داد 
و اعتماد کرد تا شايد گام به گام،  بهتر عمل کند و فوتبال را به گونه اي 

متفاوت از هشت سال قبل مديريت کند. 
يكي ديگر از آزمون هاي س��خت تاج اما امروز  در جلس��ه با مس��ئولان 
صداوسيماست. صداو سيما، سال هاست بدون پرداخت ريالي به فوتبال، 
مس��ابقات آن را پخش کرده و از پخش اين رقابت ها نيز مبالغ هنگفتي 
به جيب زده است. حتي حرفه اي شدن فوتبال نيز نتوانست صداوسيما 
را موظف کند تا طبق قانوني که در تمام دنيا در اين زمينه وجود دارد،  در 
قبال پخش مسابقات فوتبال، حق اين رشته ورزشي را بدهد. طي چند سال 
گذشته اما بارها اين مسئله مطرح شد و فدراسيون نشين ها تلاش کردند 
براي گرفتن حق فوتبال از اين رسانه تصويري و زماني که صداوسيما زير 
بار نرفت، حتي به گرفتن حقي به مراتب پايين تر و اندکي نزديك به آنچه 
که بايد پرداخت شود نيز رضايت دادند اما مسئولان صداوسيما هرگز در 
نشست هايي که در اين راستا برگزار شد، زير بار مبالغ درخواستي فدراسيون 
نشدند و دست آخر نيز آن چيزي که به فوتبال دادند، هيچ شباهتي به حق 
پخش تلويزيوني نبود. بسياري اما معتقد بودند که ناکامي در گرفتن حق 
پخش  به دليل بي کفايتي مسئولان فدراسيون است و اين آنها هستند که 
نمي توانند حق فوتبال را بگيرند اما حالا فدراسيون با تغييراتي اساسي 
مواجه شده و امروز ديگر کفاشيان نيست که رو به روي مسئولان صداوسيما 
براي گرفتن حق پخش مي نشيند. وظيفه گرفتن حق پخش، امروز به عهده 
تاج است و البته يكي از سخت ترين آزمون هايي که رئيس فدراسيون فوتبال 

در طول چهار سال مديريت خود با آن مواجه خواهد شد. 
تاج تاکنون با مسائل و مش��كلات زيادي مواجه شده که مهم ترين آن 
ش��ايد مس��ائل مربوط به کرش و تيم ملي بوده اما گرفتن حق پخش، 
آزموني به مراتب سخت تر از ماجراهاي کرش و تيم ملي است که تاکنون 
با هيچ ترفندي رنگ موفقيت به خود نديده و بايد ديد ديگر رئيس تازه 
فدراسيون فوتبال مي تواند در اين راستا موفقيتي به نام خود بزند يا او نيز 
همانند کفاشيان دست خالي از جلسه مذاکره با صداوسيما بيرون مي آيد 

و نمي تواند حق پخش فوتبال را از اين رسانه تصويري بگيرد. 
تاج طي مدت زمان کوتاهي که مديريت فدراس��يون فوتبال را به دست 
گرفته نشان داده تفاوت هاي زيادي با مدير قبلي دارد و حداقل اينكه با تمام 
مشكلات با خنده مواجه نمي شود و تلاشي براي حل و فصل آن مي کند 
حتي اگر نتواند در اين راستا موفق باشد اما بايد ديد تفكرات و برنامه هاي 
او در خصوص گرفتن حق پخش تلويزيوني از مسئولان صداوسيما چگونه 
است و آيا مي تواند در اين راستا موفق تر از مديريت قبلي عمل کند و آنچه 
که حق فوتبال است و سال هاي سال صداوسيما از پرداخت آن خودداري 
کرده و طفره رفته را بگيرد يا همچنان مس��ئولان اين رس��انه تصويري 
کما في سابق بر حرف خود پافشاري و از پرداخت حق فوتبال خودداري 
خواهد کرد.  البته آزموني که امروز پيش روي تاج قرار دارد آنقدر سخت 
است که نمي توان تمام مديريت او را در طول چهار سالي که پيش رو دارد 
تنها با حساب آن سنجيد و بر اين پايه قضاوت و عرض يابي کرد اما بدون 
شك اگر مدير جديد فدراسيون فوتبال بتواند امروز يا حداقل در روزهاي 
آتي رضايت مسئولان صداوس��يما را براي پرداخت حق فوتبال بگيرد، 
نقطه اي مثبت و قابل تقديري در کارنامه کاري خود به ثبت خواهد رساند 
اما آيا تاج مي تواند اين آزمون سخت که حتي غيرممكن به نظر مي رسد 
را با موفقيت پشت سر بگذارد يا اينكه نخستين شكست اساسي و ناکامي 
مديريتي اش در فدراسيون فوتبال را برابر صداوسيما مي پذيرد و او هم مانند 
سايرين چاره اي جز پذيرفتن مبلغ ناچيزي که مسئولان رسانه تصويري 

براي فوتبال در نظر گرفته اند در خود نمي بيند؟!

تيم هاي بزرگ در تکاپوي خريد بازيکنان کليدي هستند

زلاتان بزرگ ترين انتقال اروپايي
فصل نقل و انتقالات اروپا شروع شده و تيم هاي مطرح قاره سبز تمام 
تلاش شان را مي کنند تا بهترين بازيکنان جهان را به خدمت بگيرند. 
از آنجا که قيمت بازيکنان شناخته شده بسيار بالاست، مديران ارشد 
باشگاه ها براي عقد قرارداد با يک بازيکن جديد همه جوانب را بررسي 
مي کنند و در صورت تأييد سرمربي با بازيکن مورد نظر وارد مذاکره 
مي شوند. در حالي که هنوز زمان زيادي به پايان فصل نقل و انتقالات 
باقي  مانده بسياري از باشگاه هاي مدعي اروپايي بازيکنان مدنظر 
را به خدمت گرفته اند و تمرينات پيش از فصل را نيز آغاز کرده اند. 

   بارسلونا
ضعف در خط دفاعي سرمربي بارسلونا را بر آن داشت تا قبل از آنكه فصل 
جديد لاليگا شروع شود فكري به حال اين معضل کند. لوئيز انريكه براي 
اينكه خيالش از بابت مدافعان راحت باشد دستور داد مسئولان باشگاه 
براي به خدمت گرفتن ساموئل اومتيتي وارد عمل شوند. مدافع پيشين 
ليون به رغم سن و س��ال کمي که دارد در فصل گذش��ته لوشامپيونه 
پاس هاي سالم زيادي را به هم تيمي هايش داد )87/2 درصد(. همين 
مسئله سبب ش��د تا انريكه براي خريد اين بازيكن اصرار کند. قرارداد 
پنج ساله او 25 ميليون يورو ارزش دارد. البته انريكه براي آنكه به خاطر 
مصدوميت احتمالي مدافعانش نگراني نداش��ته باشد لوکاس دينيه از 
پاري سن ژرمن را هم به نيوکمپ کشاند. قرارداد دينيه نيز پنج ساله اما به 
ارزش 16/5 ميليون يور است. دنيس سوارز، هافبك هجومي ويارئال هم 
قراردادي چهار ساله با آبي و اناري ها ثبت کرده است. دني آلوز و رافائل 

خمينز، سرشناس ترين بازيكنان جدا شده از جمع کاتالان ها هستند. 
   منچستريونايتد

بدون شك انتقال زلاتان ابراهيموويچ از پاري س��ن ژرمن به اولدترافورد 
را بايد يكي از خريدهاي مهم شياطين س��رخ و انتقال هاي مهم اروپا در 
سال هاي اخير خواند. منچستريونايتد از زماني که فرگوسن بازنشست 
شده ديگر نتوانسته قدرتش را به رقبا ديكته کند. سران اين تيم آقاي خاص 
را به منچستر آوردند تا بلكه او بتواند تيم را متحول کند. اولين بازيكني که 
خوزه مورينيو خواهان به خدمت گرفتن او شد، ايبرا بود. مهاجم سوئدي 
در سال هاي اخير براي پاريسي ها حكم بازيكن کليدي را داشت اما با پايان 
قراردادش تصميم گرفت به جزيره برود و زير نظر مورينيو کار کند. قرارداد 
زلاتان يك ساله و در ازاي دريافت دستمزد هفتگي 200 هزار پوند منعقد 
شده است. هافبك ارمنستاني از دورتموند به اولدترافورد رفت تا يكي از 
بهترين خريدهاي آقاي خاص به ش��مار بيايد. هنريك ميختاريان پس 
از موافقت مس��ئولان دورتموند به مدت چهار سال به منچستر پيوست. 
دستمزد سالانه او نزديك به 13 ميليون يورو است. البته سرمربي جديد 
شياطين اولين خريدش را از تيم ويارئال انجام داده و در اين انتقال اريك 
بايلي مدافع ساحل عاجي اين تيم در ازاي 30 ميليون پوند قراردادي دو 
ساله امضا کرد. ويكتور والدس، دروازه بان اين تيم ديگر پيراهن قرمزها را به 

تن نمي کند و به تيم ميدلزبرو پيوسته است. 
   بايرن مونيخ

هنوز سرمربي جديد باواريايي ها مشخص نشده بود که کاپيتان دورتموند طي 
قراردادي پنج ساله به بايرن پيوست. متيو هوملس پس از هشت سال از جمع 
زردپوشان جدا شد و مبلغ قراردادش 35 ميليون يورو اعلام شده است. مدافع 
آلماني در اين مدت نقش کليدي در دورتموند ايفا کرد و از اين پس بايد در 
خدمت تيم آنچلوتي باشد. رناتو سانچس نيز از بنفيكا به بايرن مونيخ نقل مكان 
کرده است. هافبك پرتغالي قراردادي پنج ساله امضا کرده و ارزش قراردادش 
35 ميليون يورو تخمين زده شده است. سانچس 18 سال بيشتر سن ندارد. 

   چلسي 
گزينه اصلي آنتونيو کونته پس از کشمكش هاي بسيار سر از استفوردبريج 
درآورد. انگلو کانتهف هافبك پيشين لسترسيتي در فصل آينده پيراهن 
چلسي را به تن مي کند. هافبك فرانسوي که حسابي مورد توجه سرمربي 
جديد قرار گرفته به مدت پنج سال و با قراردادي 30 ميليون پوندي به 
لندن آمده است. اين بازيكن فصل پيش از يك تيم دسته دومي فرانسوي 
به لسترسيتي آمده بود و در اولين سال حضورش در جزيره طعم قهرماني 
را چشيد. ميچي باتشواي نيز از مارس��ي راهي چلسي شده است. اين 
بازيكن 22 ساله براي تيم سابقش در فصل پيش 23 گل به ثمر رساند. 

   يوونتوس
مدافع بايرن مونيخ س��ر از تورين درآورد. يوونتوس ب��راي به خدمت 
گرفتن مهدي بن عطيه تلاش زيادي کردند. اين مدافع 23 ساله در ازاي 
قراردادي قرضي براي بانوي پير به ميدان مي رود. دني آلوز نيز در فصل 
جديد پيراهن يووه را به تن مي کند. مدافع برزيلي روزهاي خوشي را در 

بارسا سپري کرده و اميدوار است در ايتاليا نيز خوش بدرخشد. 

هتل المپيك عصر يك شنبه ميزبان مراسم تجليل 
داوران فوتبال بود، از داورهاي مش��هور گرفته تا 
چهره هاي جوان داوري و پيشكسوتان خودشان 
را به غرب تهران رسانده بودند تا دورهمي جامعه 
داوري پي��ش از ش��روع فصل جدي��د ليگ برتر 
فوتبال با شكوه برپا شود، مراسمي که اختتاميه 
کلاس هاي توجيهي داوران ب��راي فصل جديد 
هم بود. مسئولان فدراسيون و البته معاون وزير 
ورزش هم آمده بودند تا حمايت شان را از جامعه 
داوري نش��ان دهند. به خصوص که س��وت هاي 
بحث برانگيز برخي داوران در فصل گذش��ته کار 
را به جايي رساند که مجلس و وزارت ورزش هم 
وارد ميدان شدند و از فدراسيون خواستند جلوي 
تكرار اشتباهات گرفته شود، واکنش هايي که در 
مراسم تجليل از داوران، اسدي دبيرکل فدراسيون 
فوتبال اين طور به آن پاسخ داد: »بايد سعي کنيم 
با برنامه و آموزش اشتباهات داوري را کم کنيم و 
نبايد هيچ گاه اعتماد به  نفس داوران را کم کنيم 
و آن را زير سؤال ببريم.« البته اين اشتباهات در 

نيم فصل دوم کمتر ش��د تا داوري کشورمان در 
نيمه دوم ليگ پانزدهم روزهاي آرام تري را نسبت 

به نيم فصل اول پشت سر بگذارد. 
   سوت طلايي براي ترکي

اهداي سوت طلايي براي اولين بار به برترين داور 
فصل يكي از بخش هاي جذاب مراس��م تجليل 
از داوران ب��ود، جاي��زه اي که به محس��ن ترکي 
رسيد، داوري که در فصل گذشته کميته داوران 
فدراس��يون، مهم ترين بازي هاي فصل را براي او 
کنار مي گذاشت و قابل پيش بيني بود که سوت 
طلايي به داور مشهدي کشورمان برسد. برترين 
داور ليگ پانزدهم پس از دريافت اين جايزه گفت 
که با اين جايزه به هدفش رسيده است: »من در 
نيم فصل در جمع داوران گفتم که هدفم کسب 
عنوان برترين داور اس��ت و به هدفم رسيدم، هر 
کس��ي مي تواند برترين داور فصل ش��ود اما من 
براي رسيدن به اين هدف سخت تلاش کردم.« 
ترکي که به نظر مي رسيد از بي احترامي به جامعه 
داوري در ورزشگاه ها دلگير است، پس از دريافت 

جايزه پشت سن رفت و گفت اميدوار است حلقه 
مفقوده فوتبال کش��ور که همان احترام اس��ت، 
پيدا شود: »آنچه هنوز به طور ايده آل در فوتبال 
وجود ندارد و متأسفانه به بخش هايي از کشور هم 
سرايت کرده، گم ش��دن احترام است. اميدوارم 
در شروع فصل جديد ش��اهد احترام گذاشتن به 
داوران از سوي مربيان و بازيكنان و مديران تيم ها 
باش��يم. احترام هم در داخل زمين و هم خارج از 
زمين. احترام به تماش��اگران عزيز هم فراموش 
نشود، مي توانيم فوتبالمان را در سايه احترام رشد 

و پيشرفت دهيم.«
   شاه بيت مراسم

جامعه داوري در اين مراسم جانفشاني رزمندگان 
کشورمان در دفاع از امنيت کشورمان و حريم اهل 
بيت)ع( هزار کيلومتر دورتر از مرزهاي کشورمان را 
فراموش نكرد و تجليل از خانواده شهيد مدافع حرم 
يكي از بخش هاي اصلي مراس��م تجليل از داوران 
برتر بود. بخشي از مراسم که به گفته مهدي تاج، 
رئيس فدراسيون »شاه بيت« آن بود. در اين بخش 

از تجليل از خانواده ش��هيد مداف��ع حرم، مهدي 
طهماس��بي که يكي از داوران حرف��ه اي فوتبال 
کشور تجليل شد، داوري که به عنوان مدافع حرم 
خرداد گذشته در نبرد با تروريست هاي تكفيري در 
استان حلب در شمال سوريه به فيض شهادت نائل 
آمد. او يكي از داوران درجه يك فوتبال استان قم 
بود. محسن ترکي که در اين مراسم سوت طلايي 
بهترين داور را به دست آورد، در بخشي از سخنانش 
ياد و نام شهداي مدافع حرم را گرامي داشت و با ذکر 
نام شهيد طهماسبي، ابراز اميدواري کرد که فرزند 
اين شهيد به جرگه داوران بپيوندد. او اين صحبت ها 
را در حالي بيان کرد که بغض شديدي گلويش را 
گرفته بود و در نهايت او را به گريه وا داشت. او گفت: 
»با فغاني در مالزي براي کلاس داوري مسابقات 
مقدماتي جام ملت هاي آسيا بودم، در آنجا همه به 
ما مي گفتند که خيلي خوب است که کشور شما 
امنيت دارد، آن هم در حالي که همه کش��ورهاي 
اطراف ش��ما دچار تنش و حاشيه هستند، ما اين 

امنيت را مرهون اين عزيزان هستيم.«
   بسته حمايتي براي داوران

حمايت هاي ناکافي از داور و حقوق اندکشان که 
آن هم با ماه ها تأخير پرداخت مي شود، از جمله 
دغدغه هايي اس��ت که داوران کش��ورمان با آن 
درگير هستند. برگزاري مراسم تجليل از داوران 
بهانه اي بود تا مس��ئولان و حاميان مالي جامعه 
داوري وعده دهند ک��ه نگذارند بع��د از اين آب 
توي دلشان تكان بخورد و بي دغدغه سوت بزنند. 
شايد يكي از خبرهاي خوشي که در اين مراسم به 
داوران داده شد، بسته حمايتي حامي مالي داوري 
بود. در اين مراس��م اميررضا ثابت پي، مديرعامل 
صنايع غذايي نامي نو، اسپانس��ر داوران فوتبال 
از دو بسته حمايتي براي داوران خبر داد و گفت: 
»براي تمام داوران در همه ليگ ها و بانوان بيمه 
عمر و حوادث تا سقف 50 ميليون تومان در نظر 
گرفته ايم ولي اميدواريم هيچ کدام از آنها نيازي 
به بيمه حوادث نداشته باش��ند. براي تعدادي از 
داوران که فدراسيون اسامي شان را به ما مي دهد 
کمك هزينه 20 ميليون توماني خريد مسكن در 
نظر گرفته ايم. براي برخ��ي داوران کمك هزينه 
10 ميليون توماني خريد خودرو و براي داوراني 
که ازدواج کنن��د و بچه دار ش��وند کمك هزينه 
5ميليون توماني در نظ��ر گرفته ايم که تمام اين 

وام ها به صورت قرض الحسنه خواهد بود.«
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يكي از حساس ترين کميته هاي فدراسيون فوتبال کميته اخلاق است اما 
مسئولان اين کميته تاکنون نتوانسته اند انتظارات اهالي اين رشته پرحاشيه 
را برآورده کنند. متأس��فانه در س��ال هاي گذش��ته رفتارهاي حاشيه اي 
زيادي از فعالان فوتبالي و به ويژه بازيكنان س��ر زده، رفتارهايي که اگر از 
ورزشكاران ساير رشته ها سر مي زد بدون شك با جريمه ها و تنبيهات جدي و 
عبرت آموزي مواجه مي شدند. اين در حالي است که ساير فدراسيون ها اصلًا 
کميته اي به نام اخلاق ندارند ولي در عوض توجه زيادي به مسائل اخلاقي، 
قوانين انضباطي و اصول حرفه اي مي کنند و اتفاقاً بسيار موفق تر از فوتبال 
هم ظاهر شده اند. منتها چند سالي از تأسيس کميته اخلاق در ساختمان 
سئول مي گذرد اما تشكيل آن و انتخاب رئيس و اعضا براي اين کميته خلا 
فرهنگي و اخلاقي بين فوتبال و جامعه را به هيچ وجه پر نكرده است. تا جايي 
که پرونده هاي سنگين بازيكنان و حتي مربيان سرشناس به راحتي از سوي 
آنها ناديده گرفته مي شوند؛ حاشيه اي که فوتباليست مشهور يكي از تيم هاي 
پايتخت فصل پيش ايجاد ک��رد و حتي کارش به زندان اوين هم کش��يد 
نمونه اي از اين بي توجهي هاست. برخلاف آنچه مسئولان فدراسيون سعي 
مي کنند نقش اين کميته را پررنگ جلوه دهند کميته اخلاق نتوانسته جاي 
خود را در بين فوتبالي ها باز کند. به همين دليل است که در مستطيل سبز و 
خارج از آن تقريباً هيچ کس از اين کميته حساب نمي برد و حتي بزرگ ترين 
تخلفات نيز باعث نمي شود تا کميته اخلاق وارد گود شود و خودي نشان 
دهد. با اين حال مهدي تاج، حكم رئيس جديد اين کميته را امضا و ابلاغ کرد 
تا کورسوي اميدي براي برخورد هرچه جدي تر با خاطيان ديده شود. مرتضي 
تورک قطعاً کار سختي در پيش دارد. بي شك او پيش از اين با پرونده هاي 
حساس و سنگيني در دادستاني روبه رو ش��ده و انتظار مي رود در مواجه 
با تخلفات رايج در فوتبال ايران مصمم، جدي و نترس ظاهر شود. اگرچه 
تاکنون حرکت جدي از سوي کميته اخلاق در ريشه کن کردن بي اخلاقي ها 
مشاهده نشده اما روي کار آمدن رئيس جديد اين نويد را مي دهد که تاج و 

همكارانش قصد جبران اهمال کاري هاي گذشته را دارند.
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حاشيه اي اطراف واليبال وجود ندارد
کمتر از سه هفته ديگر رقابت هاي المپيك 
ريو آغاز مي شود و تمرينات تيم ملي واليبال 
کشورمان زير نظر مربي آرژانتيني پيگيري 
مي شود. تمرينات ديروز با حضور سجادي 
و مناف هاش��مي برگزار شد. محمدرضا 
داورزني بعد از تمرينات تيم  ملي واليبال 
گفت: »شرايط خوبي بر تيم  ملي واليبال حاکم است و بازيكنان در 
آرامش تمرين مي کنند. اميدوارم که مصدوم��ان هم روز به روز به 
شرايط مطلوب تري برسند. در حال حاضر هيچ حاشيه اي در اطراف 
تيم ملي وجود ندارد. هدفگذاري ما اين است که جزو هشت تيم برتر 
باشيم. طبيعي است که در مرحله دوم با تيم هاي سخت تري روبه رو 
مي شويم، ولي تمام تلاشمان اين است که از مرحله اول صعود کنيم 

و بهترين عملكرد را از خودمان به نمايش بگذاريم.«

دنيا حيدري

»تورک« رئيس کميته اخلاق شد
نشست اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون 
فوتبال در حالي در فدراسيون فوتبال برگزار 
شد که چهار مصوبه مهم از جمله انتخاب 
تورک، معاون سياسي-امنيتي دادستان 
تهران به عنوان رئيس کميته اخلاق بخشي 
از مصوبات اين جلسه بود. اين نشست که با 
حضور اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال برگزار شد، گزارشي از 
آخرين وضعيت و اقدامات صورت گرفته در فدراسيون فوتبال ارائه و 
تأکيد شد تا ضمن شفاف سازي در تمامي امور، بايد به صورت جدي 
با حواشي موجود در فوتبال مقابله صورت گيرد. غفاري و محمدي 
به عضويت کميته استيناف فدراسيون منصوب شدند. نكته مهم اين 
جلسه انتصاب تورک بود که بايد ديد به عنوان رئيس جديد کميته 

اخلاق چگونه مي تواند با بي اخلاقي ها برخورد کند.

منصوريان روي کاغذ هم سرمربي استقلال شد!
قرارداد عليرضا منصوريان سرانجام بعد از کش و قوس فراوان، روز گذشته 
در هيئت فوتبال تهران به ثبت رسيد. اگرچه اس��تقلال خيلي زودتر از 
هميشه مربي فصل جديد خود را انتخاب کرده بود اما مشكلاتي که اين 
باشگاه با پرويز مظلومي،  مربي فصل گذشته آبي ها و قرارداد آن داشت، 
نمي توانس��ت قرارداد مربي جديد خود را ثبت کند.منصوريان اگرچه از 
مدت ها قبل هدايت استقلال را به دست داشت و اين تيم تحت نظر او بسته 
شده بود و خود را براي فصل جديد آماده مي کرد اما روي کاغذ و طبق قانون، 
هنوز مظلومي سرمربي تيم بود نه منصوريان!تا اينكه ديروز با حل مشكل، 

قرارداد منصوريان ثبت شد تا او روي کاغذ هم سرمربي استقلال شود.

رائول لوزانو، سرمربي تيم ملي واليبال با خط زدن جواد معنوي نژاد، 
ليست 12 نفره نهايي المپيكي هاي تيمش را اعلام کرد. معروف، 
مهدوي، موسوي، غلامي، شريفات، محمودي، غفور، زريني، قائمي، 
ميرزاجانپور، عبادي و مرندي مردان واليبال ايران در ريو هستند. 
سرمربي تيم ملي ديروز با تش��كر ويژه از معنوي نژاد و مباشري به 
خاطر تلاش هايشان در اردوي تيم ملي هدف اصلي تيم را صعود از 

مرحله گروهي عنوان کرد و گفت: »خيلي ها مي گويند اين بچه ها 
قهرمانان ملي هستند که من با اين واژه مخالفم چراکه قهرمان ملي 
کسي است که جانش را براي کشورش مي گذارد. بنابراين اين واژه 
براي يك ورزشكار مناسب نيست، هدف ما حضور موفق در المپيك 
است و اگر بتوانيم در جمع چهار تيم برتر گروهمان به مرحله بعدي 

صعود کنيم، موفق بوده ايم.«

لوزانو: هدفمان صعود از گروه است

ريو بهترين پارالمپيك براي ماست
حسين اميري، سرمربي تيم ملي تيراندازي جانبازان و معلولان 
ايران گفت: »منتظريم هرچه زودتر بازي هاي پارالمپيك شروع 
ش��ود چون اطمينان داريم اين دوره بهتري��ن پارالمپيك براي 
تيراندازان ايران خواهد بود. اين قول را مي دهم که بهترين نتايج 
را بگيريم و بچه ها در طول مس��ابقات بهترين رکوردها را حتي 

رکوردهايي بهتر از تمرينات بزنند.« 

سهرابي ذخيره است
مصطفي چايچي، سرمربي تيم ملي دوچرخه سواري در خصوص 
اعلام نفرات اعزامي اين تيم به رقابت هاي المپيك و حذف نام مهدي 
سهرابي از اين ليست گفت: »س��هرابي رکابزن ذخيره ماست. در 
دوچرخه سواري تا آخرين لحظه هيچ چيز مشخص نيست و احتمال 
آسيب ديدگي نفرات وجود دارد. وضعيت رکابزنان بسيار نزديك به 

هم است و در روز آخر هر کسب بهتر باشد، مسابقه مي دهد.«

پاداش واليبال مثل مدال آوران انفرادي است
نصرالله سجادي، معاون وزير ورزش روز گذشته از تمرين تيم ملي 
واليبال بازديد کرد. سجادي با اشاره به اينكه همه اميدوارند واليبال در 
المپيك روي سكوي قهرماني قرار گيرد، گفت: »اگر تيم ملي واليبال 
روي سكوي المپيك برود همانند مدال آوران رشته هاي انفرادي به 
آنها پاداش مي دهيم. اميدواريم همه ورزشكاران کاروان ايران از جمله 

تيم ملي واليبال و جوانان پرتلاش آن نتايج خوبي کسب کنند.«

برگزاري سوپرجام فوتبال ايران بعد از 11 سال
سوپر جام فوتبال ايران، ساعت 20:۴5 امشب، بعد از 11 سال، بين دو 
تيم استقلال خوزستان و ذوب آهن اصفهان و در ورزشگاه فولادشهر، 
برگزار مي شود. اين مسابقه،  پيش از اين تنها يك بار در سال 8۴، بين دو 
تيم فولاد خوزستان و صبا باتري)صباي قم( برگزار شد که در آن ديدار، 
 صبا با حساب ۴ بر صفر موفق به شكست فولاد شد و امروز،  اين مسابقه 
بعد از 11 سال، بين دو تيم استقلال خوزس��تان،  قهرمان ليگ برتر و 

ذوب آهن اصفهان، قهرمان جام حذفي برگزار مي شود. 
-------------------------------------------------------------

نايب قهرماني جوانان درس بزرگي است
محمدرضا داورزني، رئيس فدراسيون واليبال پس از شكست تيم ملي 
جوانان ايران در فينال رقابت هاي قهرماني آس��يا در ديداري نزديك 
مقابل چين و کسب نايب قهرماني گفت: »هدف سرمايه گذاري است 
نه نتيجه گيري و بايد از باخت تيم جوانان مقابل چين درس بگيريم و 
مطمئن هستم در مسابقات جوانان جهان سال آينده اين تيم با درس 

گرفتن از اين باخت يكى از سكوهاى جهانى را از آن خود مي کند.«
-------------------------------------------------------------

لغو احتمالي بازي هاي فوتبال به دليل گرما
ليگ جديد فوتبال ايران قرار است با امكانات پيشرفته اي برگزار شود. 
در همين راستا، سيف برقي، رئيس کميته پزشكي فدراسيون فوتبال از 
اندازه گيري و بررسي شرايط آب و هوا با دستگاه WBGT در مسابقات 
ليگ برتر فوتبال براي اولين بار خبر داد و گفت: با استفاده از اين دستگاه 
مي توان وضعيت آب و هوايي را بررس��ي ک��رده و از گرمازدگي و مرگ 
ناگهاني فوتباليست ها در حين فوتبال جلوگيري کرد. به اين ترتيب، براي 
جلوگيري از مرگ ناگهاني فوتباليست ها، در صورت بالا بودن شاخص 
گرما، بازي ها لغو مي شود که شايد به دليل حضور سه تيم خوزستاني در 

ليگ برتر، امسال شاهد لغو بازي هاي زيادي به دليل گرما باشيم. 

اشرف رامين

شيوا نوروزي

بغض داوري براي مدافعان حرم ترکيد
حاشيه نگاري مراسم تجليل از داوران برتر فوتبال

سعيداحمديان
گزارش

نگرانم ولي مي خواهم وظيفه ام را انجام دهم
کاپيتان تيم ملي کشتي آزاد، اميد بس��يار زيادي دارد تا با حضور در المپيك ريو علاوه بر کسب مدال و 
افتخارآفريني، جبران المپيك لندن را هم بكند و بعد از مدت ها مصدوميت  نشان دهد که هنوز مي تواند 
حرفي براي گفتن داشته باشد. رضا يزداني مي گويد: »آسيب ديدگي باعث شده تا محتاط تر کار کنم.« 
يزداني که محمدي را به عنوان آلترناتيو خود مي بيند البته هنوز هم نگران وضعيت مصدوميت کهنه خود 
است به گونه اي که مي گويد: »خودم هم نگران هستم ولي اميدوارم با آمادگي مطلوب 
راهي المپيك شوم و آنجا بتوانم با خيال راحت و بدون دغدغه کشتي بگيرم. من تنها 
کشتي گير مصدوم اردوي تيم ملي هستم، بقيه بچه ها در روزهاي پاياني اردو شرايط 
خوبي را پشت سر مي گذارند. اميدوارم در روزهاي باقيمانده بتوانم خود را به آمادگي 
مطلوب برسانم، مي خواهم روز به روز بهتر شوم. تلاش مي کنم و مثل همه ورزشكاران 
اميد به خدا و دعاي خير مردم دارم.« کاپيتان تيم ملي در خصوص حريفان 

احتمالي اش در المپيك هم گفت: »رقباي اصلي من کشتي گيران 
روس، آذربايجان و امريكا هستند. رقبايم نبايد فراموش کنند 
که من از چهار سال قبل موفقيت در المپيك ريو را نشانه 
رفته ام و مي خواهم با کس��ب اي��ن موفقيت و مدال 
خوشرنگ المپيك وظيفه ام را در مقابل تمام کساني 

که برايم زحمت کشيده اند، انجام دهم.«

ديسكم فعلًا از 63 متر جلوتر نمي رود!
احسان حدادي، پرتابگر ديسك المپيكي ايران با مصدوميتي کهنه دست به گريبان است. مصدوميتي که 
باعث نگراني است، مصدوميتي که حتي رکوردهاي حدادي را هم تحت تأثير قرار داده تا دارنده مدال نقره 
المپيك لندن با پرتاب 68 متر و 18 سانتي متر در آستانه حضور در المپيك 2016 ريو با چالشي جدي 
روبه رو شود. قهرمان پرتاب ديسك ايران مي گويد: »خوشبختانه نسبت به دو هفته قبل خيلي 
بهتر هستم، با آمپول هايي که تزريق مي کنم در حال حاضر درد کمتري را تحمل مي کنم. 
مربي هم کمك مي کند تا بتوانم به شرايط خوب نزديك شوم. هرچه به المپيك نزديك تر 
مي شويم فشار تمرينات هم سبك تر مي شود. من با وجود آسيب ديدگي تمام تلاشم 
را مي کنم. مانند تمام ورزشكاراني که به ريو مي آيند، دوست دارم مدال بگيرم و روي 
سكو بروم. البته فعلاً ديسك من روي 63 متر قفل کرده و جلوتر نمي رود که خب 
اين اندازه براي به دست آوردن سكوي المپيك کافي نيست. بنابراين 
علاوه بر تلاش خودم نياز به دعاي خير مردم و انرژي مثبتي که آنها 
به من مي دهند، دارم.«  حدادي در مورد شرايط بوخونسف، 
مربي اش هم گف��ت: »او ش��رايط من را مي دان��د و خوب 
مي فهمد که درمان و تمرين همزمان کار را بسيار سخت 
مي کند، اميدوارم او در المپيك کنارم باشد تا بتوانم از کمك ها 
و راهنمايي هاي او به نتيجه دلخواه و ايده آل دست پيدا کنم.«
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